
Zápis a usnesení  
 

z 13. jednání Komise urbanistiky a dopravy (KUaD) dne 10.12. 2015 
 
Termín jednání:      10.12..2015 v 1600 hodin 
Místo:            MěÚ – zasedací místnost odboru IaD 
 
Přítomnost dle prezenční listiny:  
Členové komise:  Ing. Luděk Bartoš, Ing. Tomáš Prinz, Ing. Zdeněk Třešňák, Ing. arch. 

Zdeněk Franta 
 (přítomno 4, omluveni 3, neomluven 0) 
Tajemník komise: Ing. Petr Řezník  

Hosté:  Ing. arch. Vojtěch Franta -2. místostarosta, Ing. Miroslav Jašíček – referent odboru IaD, 
p. Daniel Javůrek - ředitel TDS    
 
 
Program: 
 
1) Výstavba nové tribuny ve sportovním areálu Viktoria 
 
2) Plán oprav komunikací 
 
3) Koncepce rozvoje veřejné osvětlení 
 
Ad 1) Výstavba nové tribuny ve sportovním areálu Viktoria 

Usnesení KUaD č.43 /2015  
 
Komise se seznámila se studií zpracovanou projektovou kanceláří UNIART. 
KUaD doporučuje oslovit projekční kanceláře pro vypracování studie využití ploch a objektů 
celého areálu Viktoria, včetně přístupových komunikací. Součástí této studie bude zpracovaný 
architektonický návrh tribuny. 
Hodnotící kritéria  pro VŘ 
1/ cena rozpočtových nákladů na realizaci tribuny   30% 
2/ architektonický vzhled tribuny     70% 
 
Následně bude vypsáno výběrové řízení na projekční práce pro ÚŘ a SŘ 
Hlasování:   pro: 4, proti: 0, zdržel se: 0 
 
 
Ad 2) Plán oprav 

Usnesení KUaD č.44 /2015  
 
1/Komise UaD se seznámila s návrhem plánu oprav komunikací na rok 2016/2017 
2/Komise doporučuje řešit jako samostatný projekt Ul. Hlavní od křižovatky Hlavní-
Kollárova po křižovatku ulic Nádražní náměstí-Tř. Vítězství včetně zastávek a přechodů pro 
chodce. Komise doporučuje projednat změnu v přednosti jízdě na této křižovatce.  
Hlasování:   pro: 4, proti: 0, zdržel se: 0 
 
 

 



 

 

Ad 3) ) Koncepce rozvoje veřejné osvětlení 

Usnesení KUaD č.45 /2015  

 
KUaD vzala na vědomí, že byla představena koncepce rozvoje veřejného osvětlení a datové 
infrastruktury. 
Hlasování:   pro: 4, proti: 0, zdržel se: 0 
 
 
  

Různé: 
Ing. arch. V. Franta informoval komisi o záměru Krajského úřadu Karlovarského kraje o 
možnosti odprodeje objektu domova mládeže městu Mariánské Lázně. 
KUaD vzala informaci na vědomí. 
 
Usnesení KUaD č.46 /2015  
V případě Areálu U Pily – projednání návrhu řešení zastavovací studie komise znovu odkazuje 
na usnesení KUaD č. 14/2015 ze 4. jednání komise v roce 2015: 
Komise urbanistiky a dopravy doporučuje průzkum trhu pro danou lokalitu v různých 
variantách řešení výstavby (kontejnery, atriové domy, řadové domy)  
Hlasování:   pro: 4, proti: 0, zdržel se: 0 
Tyto výsledky prozatím nebyly předloženy. 
 
 
 
Předseda komise Ing. Prinz, jednání se souhlasem všech přítomných ukončil v 18:00 hod. 
 
Zapsal dne 4.1.20.2016  Ing. Řezník,  
 
Zápis schválil předseda komise Ing. Prinz dne 11.1.2016 
 
 


